
 PROTOKÓŁ OBRAD RADY ZWIĄZKU w dn. 29.04.2015 

 

W dniu 29 kwietnia  2015 roku Rada Związku działała w składzie: 

 

Andrzej Sałacki – przewodniczący 

Jacek Wolski – wice przewodniczący 

Krzysztof Czopek – sekretarz 

Bogdan Chrzanowski 

Henryk Warszawski  

 

 

1. Rada przyjęła informację Rzecznika dyscypliny w sprawie toczących się postępowań 

dyscyplinarnych. 

 

2. Udostępniono Radzie ”Listę wybranych delegatów podczas walnych zjazdów wojewódzkich 

związków jeździeckich na walny zjazd sprawozdawczy delegatów Polskiego Związku 

Jeździeckiego, Warszawa, 29 listopada 2014. Z uwagi na brak zgody Zarządu lista została 

udostępniona wyłącznie  do wglądu. Informacji udzieliła główna księgowa. 

  

3. Stan umowy z firmą FILD-NET. Wpłynęła faktura na 15.000 PLN duplikat z maja 2014, faktura 

jest zaakceptowana i zaksięgowana w 2014. Brak umowy i aneksu. Przedstawiono Notatkę z 

dnia 27 listopada potwierdzającą świadczenie usług konsultacyjnych i Załącznik nr 1 Do umowy 

ramowej nr 1. Z uwagi na brak zgody Zarządu dokumenty udostępniono wyłącznie  do wglądu. 

Informacji udzieliła główna księgowa. 

 

4. Od 29 listopada 2014 nie było rozliczeń z firmą TORIS, Związek wystąpił do firmy TORIS o 

zwrot wypłaconych środków. Informacji udzieliła główna księgowa. 

 

5. Przeanalizowano środki wydane i pozyskane na transmisje telewizyjne. Środki te bilansują się, 

związek oczekuje na płatność zaakceptowanej faktury przez jednego z organizatorów zawodów 

w 2014 r. Informacji udzieliła główna księgowa. 

 

6. Rada stwierdziła brak systemowego rozwiązania przyznawania ulg z tytułu organizacji zawodów 

jeździeckich w tym umorzeń opłat klubowych. Brak listy umorzonych kwot. Każdorazowo 

decyzję w tej sprawie podejmuje zarząd. Informacji udzieliła główna księgowa. 

 

7. Nie wpłynęły do Biura PZJ dokumenty rozliczenia polskiej ekipy podczas startu w AREZZO. 

Brak sprawozdawczości i raportowania z wyjazdu. Informacji udzielił specjalista ds. sportu.  

 

8. Umowy z trenerami. Umowy zostały udostępnione wyłącznie  do wglądu. Informacji udzieliła 

główna księgowa. Brak sprawozdawczości z wykonywania obowiązków i raportu wyników. 

 

9. Omówiono wykonanie budżetu na dzień 16.04.2015. Przewiduje się zmniejszenie dochodów z 

tyt. składek  na ok. 100000 pln w skali roku. Obserwuje się obniżenie  kosztów działania 

związku.  

 

10. W dalszym ciągu istnieje w Związku możliwość zlecania pracy w sposób bezumowny w tym z 

osobami fizycznymi. 



 

11. Przyjęto informację Sekretarza Generalnego wynikającą z Protokołu obrad Rady Związku  

w trybie obiegowym w dniu 31.03.2015 

 

Uchwała nr 3  

Rada zwraca się do Prezesa o udostępnienie wyników przeprowadzonego audytu 

wewnętrznego dotyczącego „nieprawidłowości finansowych przy organizacji i rozliczeniu 

szkolenia w Klubie “Lewada” Zakrzów w dniach 6-7 grudnia”.  

W szczególności Rada oczekuje informacji a) kto zlecił wykonanie audytu, b) lista osób 

przeprowadzających audyt i ich uprawnienia c) wynik audytu d) zalecenia  

Powyższe informacje należy przekazać przewodniczącemu komisji kontrolnej p. Jackowi 

Wolskiemu do dnia 3 kwietnia 2015 r. w uzgodnionej z nim formie.  

 

Nie otrzymano informacji na w/w temat. 

 

Uchwała nr 6  

Rada zwraca się do Prezesa o przekazanie do wglądu oryginałów dokumentów rezygnacji 

członków Rady PZJ kol. Marka Kaźmierczaka, Stanisława Helaka i Krzysztofa Kaliszuka 

wraz z informacją o dacie wpływu tych dokumentów do biura PZJ.  

 

Brak w/w dokumentów. 

 

Uchwała nr 7  

Rada zwraca się do Prezesa o wskazanie osoby odpowiedzialnej za zamieszczanie 

komunikatów Rady i Zarządu na stronie internetowej PZJ i przekazanie regulaminu 

zamieszczanie jeżeli taki w tej sprawie obowiązuje.  

 

Nie otrzymano informacji na w/w temat. 

 

12. Przyjęto wyjaśnienia Sekretarza Generalnego dot. Uchwały Rady o odwołania wiceprezesa 

Marcina Podpory.  

„Na podstawie par. 38 pkt. 6,w związku z naruszeniem dyscypliny przez Marcina Podporę 

par.34 pkt. 2 Statutu PZJ, Rada Związku składa wniosek do Walnego Zjazdu Delegatów o 

odwołanie na najbliższym zjeździe Marcina Podpory ze stanowiska Członka Zarządu i 

Wiceprezesa Polskiego Związku Jeździeckiego” 

 

Zarząd nie uwzględnił wniosku w programie zjazdu. 

 

13. Rada nie otrzymała odpowiedzi na protokół kontroli doraźnej przesłany na ręce Prezesa PZJ i 

Sekretarza Generalnego dn. 20 kwietnia 2015 r. 

 

 

 

Sekretarz         Wice przewodniczący 

 

Krzysztof Czopek        Jacek Wolski   


